



香港青少年服務處
HONG KONG CHILDREN & YOUTH SERVICES
捐款表格
Donation Form

機構專用 For Official's Use

單位名稱：
Name of Unit: _____

經辦人 職員姓名
Via Staff Name: _____

義工姓名
Volunteer Name: _____

致：香港青少年服務處

TO: HONG KONG CHILDREN & YOUTH SERVICES

- 附上抬頭 "HONG KONG CHILDREN & YOUTH SERVICES" 之 *劃線支票 / 銀行本票 (號碼: _____)
I / We enclose herewith a crossed *cheque / cashier's order (No.: _____)
- 已存入渣打銀行往來戶口, 編號 413-0-313928-3 並附上入數紙。
Already bank in at Standard Chartered Bank, Account No.: 413-0-313928-3 (enclose herewith the pay-in slip).
- 已存入中國銀行往來戶口, 編號 012-883-0-001316-7 並附上入數紙。
Already bank in at Bank of China, Account No.: 012-883-0-001316-7 (enclose herewith the pay-in slip).

面額港幣 _____ 元正, 以表支持 貴會提供服務之經費。
HK\$ _____ to support your services.

- 需要收據 Receipt required
(收據編號 Receipt No. AC _____)
- 不需要收據 Receipt not required

請填上正楷姓名。

Please insert your name in Block letter.

姓名 _____ 電話 _____ 傳真 _____
Name : _____ Tel. : _____ Fax. : _____

地址 : _____ 日期 _____
Address _____ Date : _____

(捐助本機構善款 100 元或以上者可申請免稅)

(Donation of HK\$100 or above to "HONG KONG CHILDREN & YOUTH SERVICES" is exempted from tax)

請將支票或存款收據連同捐款回條一併寄回香港北角百福道 21 號 16 樓。

Please return this reply ship with the cheque / original pay-in slip to 16/F, 21 Pak Fuk Road, North Point, Hong Kong